

TABLE OF CONTENTS

目 录

臭灵丹草的研究进展

Research Progress of *Laggera pterodonta* (DC.) Benth

张静怡.....359

静脉药物配置中心相似药品管理模式的探讨

Discussion on Similar Drug Management Mode in Intravenous Drug Dispensing Center

潘子阳, 张家音.....372

地果化学成分及药理活性研究进展

A Review on Chemical Constituents and Pharmacological Activities of *Ficus tikoua* Bur.

施思, 张静怡.....378

基于 CiteSpace 的桂枝汤研究可视化图谱分析

Visualization Atlas Analysis of Guizhi Decoction Based on CiteSpace

雷文静, 王冬梅, 木本荣.....384

基于网络药理学探讨乌灵菌粉抗阿尔兹海默症的作用机制

Study on the Mechanism of Action of Wuling against Alzheimer's Disease Based on Network Pharmacology

孙娟, 陈建, 冯国富, 姚瑶.....394

UPLC 法同时测定人血浆中异烟肼、吡嗪酰胺、利福平的浓度

Simultaneous Determination of Isoniazid, Pyrazinamide and Rifampicin in Human Plasma by UPLC

朱翔, 王俊龙, 杜庭彦, 马国伟, 陈洁.....402

HPLC 法测定板蓝根颗粒提取物的尿苷、鸟苷及腺苷含量

Determination of Uridine, Guanosine and Adenosine Content by HPLC of Extracts from the Blueroot Pellet

杨通银, 时宏琴.....409

基于大东乡的纳西民间验方收集

The Collection of Naxi Folk Prescription in Dadong Township

杨洁, 尹艳娇, 陶爱恩, 和丽秀, 黄茜.....415